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   Na posiedzeniu Rady w dniu 15 maja ubiegłego roku poruszony został problem sygnalizowany przez
Kujawsko-Pomorskiego Inspektora Transportu Drogowego p. Artura Czapiewskiego, dotyczący
przekraczania przez wielu przewoźników dopuszczalnej masy całkowitej pojazdów, wskutek ich
przeładowania, podczas przewozu drewna do zakładu Mondi Świecie S.A.
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   Uznano  m.in., że potrzebne jest wzmożenie działań kontrolnych ze strony  Inspekcji Transportu
Drogowego, w szczególności w porze nocnej, kiedy  wykonywana jest duża ilość takich przewozów, a
jednocześnie ustalilono,  że sprawa zostanie przekazana do Komisji ds. Infrastruktury, w celu 
zorganizowania spotkania wszystkich zainteresowanych stron. 

   Na  początku czerwca Sekretarz Rady wystosował pismo w tej sprawie do  Przewodniczącego Komisji
ds. Infrastruktury z prośbą o zorganizowanie  takiego spotkania. 

Spotkanie odbyło się 26 czerwca w Urzędzie  Marszałkowskim. Wzięli w nim udział przedstawiciele:
- firmy MONDI  ŚWIECIE S.A.,
- Ogólnopolskiego Związku Pracodawców Transportu  Drogowego,
- Wojewódzkiego Inspektoratu Transportu Drogowego w  Bydgoszczy,
- Oddziału Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad  w Bydgoszczy,
- Zarządu Dróg Wojewódzkich w Bydgoszczy,
-  Powiatowego Zarządu Dróg w Świeciu,
- Rejonowej Dyrekcji Lasów  Państwowych w Toruniu,
- Kujawsko-Pomorskiego Stowarzyszenia  Przewoźników Międzynarodowych w Lipnikach,
-  Kujawsko-Pomorskiej Wojewódzkiej Rady Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego, 
-  Departamentu Infrastruktury Urzędu Marszałkowskiego w Toruniu.

   Efektem  tego spotkania było to, że firma MONDI ŚWIECIE S.A. podjęła  niezwłocznie działania w celu
wyeliminowania praktyk przeładowywania  pojazdów. Wprowadzone zostały odpowiednie zmiany do
umów z  przewoźnikami, zgodnie z którymi za ujawnienie po raz drugi  nieprzestrzegania przez
przewoźnika zapisu o obowiązku działania  zgodnego z obowiązującymi przepisami ruchu drogowego  i 
przekroczenie dopuszczalnego tonażu będą wyciągane sankcje w postaci  rozwiązania umowy z
przewoźnikiem. 
O sprawie tej informowano  również na antenie telewizji regionalnej TVP Bydgoszcz, gdzie pokazano 
krótki materiał filmowy informujący o problemie i skutecznym jego  rozwiązaniu. 
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